

MINIT MESYUARAT MySyL BIL 3/2013

MINIT MESYUARAT PUSTAKAWAN SISTEM MAKLUMAT MALAYSIA (MySyL) BIL 3/2013

Tarikh : 4 Disember 2013
Hari : Khamis
Masa : 9.00 pagi - 2.00 petang
Tempat : Perpustakaan Universiti Islam Antarabangsa Malaysia,
Gombak

Hadir:

Cik Sarifah Abdullah (UIAM) -Pengerusi
En. Shaifol Yazam Mat (UPM)
En. Mohd Izwan Salim (UiTM)
En. Mohd Alfarabie Mohd Nasir (UiTM)
En. Norkamarizal Kamarudin (MMU)
En. Khairul Asyrani Sulaiman (UPSI)
En. Rozman Che Ross (UPSI)
En. Mohd Najib Abdullah (UPNM)
En. Mohd Hamimi Mat Ripin (UMK)
En. Mohd Shahrul Annuar Alawi (UniMAP)
En. Ahmad Faizal Ishak (UTHM)
En. Mohd Afiq Rusly (OUM)
En. Haslan Tamjehi (UM)
En. Meor Mohd Arafat Mohamad Shahini (USM)
Pn. Tengku Zemy Azmira Tengku Aziz (UIAM)
Pn. Wan Irma Wan Hamat (UNITEN)
Pn. Azizatul Noor Aizuddin (UNITEN)
Pn. Haslina Nasir (UTM)
Pn. Zanaria Saupi Udin (UM)
Pn. Nurul Akmar Mehat (UTeM)
Cik Zuraidah Darus (UUM)
En. Muizzudin Kaspol (UPM) -Setiausaha

Tidak Hadir:

En. Hazmir Hj. Zainal (UKM)
En. Syed Mohammad Helmy Syed Md. Akhir (UMT)
En. Mohd Kamal Mohd Yusoff (UniKL)
En. Muhammad Syafaruddin Mahali (UMS)
Pn. Korina Ibrahim (UNIMAS)
Pn. Rozana Kamdani (USIM)
Pn. Rosnorzaini Rusli (UniSZA)
Cik Amelia Hasan (UMP)
Cik Sharifah Fahimah Saiyed Yeop (UTP)

MINIT MESYUARAT MySyL BIL 3/2013

Bil. Minit	Perkara	Tindakan	Tarikh
MINIT 1.0	UCAPAN ALUAN		
	Pengerusi memulakan mesyuarat dengan bacaan Surah Al-Fatihah serta memberi ucapan aluan dan mengalu-alukan kedatangan Pustakawan / Pegawai Sistem dan Teknologi Maklumat ke Mesyuarat MySyL Bil 3/2013.	Makluman	
MINIT 2.0	PENGESAHAN MINIT MESYUARAT MySyL 2/2013		
	Wakil UPNM mencadangkan supaya Minit Mesyuarat MySyL Bil. 2/2013 disahkan dengan pindaan berikut: i. Minit 3.3 – URL portal ini telah ditukar kepada http://pap.mmu.edu.my/perpun/	Makluman	
MINIT 3.0	PERKARA BERBANGKIT		
3.1	Laporan Portal MyUniNet, MyTO dan MyULIS		
3.1.1	<p>Laporan Portal MyUniNet. Mesyuarat telah dimaklumkan mengenai pembangunan Portal MyUniNet menggunakan perisian web Wordpress. Portal rasmi PERPUN ini boleh diakses di alamat http://perpun.upm.edu.my.</p> <p>Semua maklumat dan aktiviti berkaitan PERPUN akan dimasukkan ke portal ini.</p> <p>Pautan ke sub-sistem yang dibangunkan oleh setiap perpustakaan turut dimasukkan ke portal ini, iaitu pangkalan data MyTO, MyULIS, MyUShare dan MALCat.</p>	Makluman	
3.1.2	<p>Laporan Portal MyTO</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mesyuarat dimaklumkan bahawa:- <ul style="list-style-type: none"> i. Sehingga 30 November 2013, sebanyak 53,102 rekod tesis telah di muat naik ke portal MyTO. Rujuk senarai rekod tesis di lampiran 1. ii. Antaramuka portal MyTO telah dilaksanakan dengan bantuan pihak iDEC UPM, dan beberapa <i>error/bug</i> telah dimaklumkan oleh wakil UPSI. 		

MINIT MESYUARAT MySyL BIL 3/2013

<p>3.1.3</p>	<p>iii. Ahli mesyuarat dinasihatkan untuk menggunakan perisian <i>editplus</i>, untuk membantu proses semakan dan muat naik rekod ke pangkalan data.</p> <p>Laporan Portal MyULIS</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mesyuarat telah dimaklumkan bahawa: <ol style="list-style-type: none"> i. Sehingga 30 November 2013, sebanyak 15,920 rekod tesis telah di muat naik ke portal MyULIS. Rujuk senarai rekod bahan terbitan bersiri di lampiran 2. ii. Ahli mesyuarat diminta untuk menghantar rekod bahan terbitan bersiri bagi bahan-bahan yang mempunyai ISSN dan tiada ISSN (ISSN, Tajuk, dan penerbit) untuk kepada pentadbir portal MyULIS 	<p style="text-align: center;">Makluman</p> <p style="text-align: center;">Ahli Mesyuarat</p>	<p style="text-align: center;">31 Januari 2014</p>
<p>3.2</p>	<p>Senarai Kepakaran Pustakawan</p> <p>Mesyuarat telah bersetuju untuk menerima kepakaran pustakawan seperti di lampiran 3, dengan penukaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Intellectual property tukar kepada copyright. • Promoting ditukar kepada marketing & promotion 	<p style="text-align: center;">Pentadbir Portal MyUniNet</p>	
<p>3.3</p>	<p>Terma Rujukan MySyL</p> <p>Mesyuarat dimaklumkan bahawa Majlis PERPUN telah menerima dan meluluskan terma rujukan yang telah dibangunkan oleh MySyL. Sekretariat MySyL akan menghantar satu salinan terma rujukan ini kepada ahli MySyL</p>	<p style="text-align: center;">Sekretariat MySyL</p>	
<p>3.4</p>	<p>Sistem Aplikasi Inter Library Loan (ILL)</p> <p>Mesyuarat dimaklumkan bahawa;</p> <ul style="list-style-type: none"> • Portal ini boleh diakses menggunakan URL http://pap.mmu.edu.my/perpun/ • Pentadbir portal MyUShare memaklumkan bahawa beliau telah mewujudkan satu akaun pentadbir bagi setiap unversiti dan pentadbir yang telah mempunyai akaun perlu bertanggungjawab untuk membina akaun pengguna. 	<p style="text-align: center;">Makluman</p>	

MINIT MESYUARAT MySyL BIL 3/2013

3.5	<p>Mesyuarat bersetuju untuk mengadakan 1 bengkel latihan berkaitan portal MyUShare ini dan pengerusi meminta supaya system ini dapat berfungsi dan digunakan dalam urusan pinjaman Antara perpustakaan dengan kadar segera.</p> <p>Laporan MALCat Mesyuarat dimaklumkan bahawa;</p> <ul style="list-style-type: none"> • Sehingga kini 4,694,605 rekod yang telah dimuat naik ke sistem MALCat. • Sistem MALCat ini bersesuaian dengan piawaian <i>Resource Description and Access (RDA)</i> setelah dikemaskini versi perisian <i>Vufind</i>. • Mesyuarat telah bersetuju untuk menghantar data MARC bagi setiap 3 bulan sekali iaitu pada setiap bulan Januari, April, Julai dan Oktober. 	Makluman Pentadbir Sistem	
MINIT 4.0	HAL-HAL LAIN		
4.1	<p>Sistem EPrints</p> <ul style="list-style-type: none"> • Wakil UPSI memaklumkan yang mereka dalam proses pembangunan portal Institutional Repository di perpustakaan mereka. • Mesyuarat juga dimaklumkan mengenai integrasi antara Scopus dan Eprints, dan pengerusi memohon agar setiausaha merujuk perkara ini kepada Ketua Pustakawan Universiti Utara Malaysia (UUM). 	Makluman Setiausaha	
4.2	<p>Facebook MySyL</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mesyuarat dimaklumkan bahawa page facebook telah diwujudkan oleh wakil dari UM, dan diharapkan semua ahli MySyL dapat menyertai page ini, dan berkongsi maklumat melalui page ini. 	Makluman	
4.3	<p>Pembentangan Sistem Pustaka VRS</p> <ul style="list-style-type: none"> • Wakil UPSI telah berkongsi maklumat mengenai Sistem Pustaka Vendor Rating System (VRS). Sistem ini bertujuan untuk membuat proses 		

MINIT MESYUARAT MySyL BIL 3/2013

	penilaian pembekal dan telah dibina secara in-house oleh staf Perpustakaan Tuanku Bainun. UPSI.	Makluman	
4.3	Penangguhan Mesyuarat Mesyuarat ditangguhkan pada jam 1.15 tengahari.	Makluman	

Disediakan oleh :



Muizzudin Kaspol
Setiausaha,
Perpustakaan Sultan Abdul Samad,
Universiti Putra Malaysia.

Disahkan oleh:



CIK SARIFAH ABDULLAH
Timbalan Ketua Pustakawan
Perpustakaan Universiti Islam Antarabangsa Malaysia
merangkap Pengerusi MySyL